
 
 
Protokoll 5/2019, styrelsemöte Centralstyrelsen (CS) 

Plats:  Telefonmöte kl. 19:00 

Datum:  2019-07-10 

 

 

Närvarande:  Stefan Dahlgren, ordförande 
  Gerd Möllers, vice ordförande 

Ann Movitz, kassör  

Gunnar Furvik, ledamot 
Maria Enryd, suppleant 
Lars-Göran Larsson, suppleant 
Magret Selander, kansli 
 

Frånvarande: Mats Falkeman, sekreterare  

§ 99. Mötets öppnande:  

Ordförande Stefan Dahlgren hälsade de närvarande välkomna till kvällens 

mötesförhandlingar och öppnade därmed mötet. 

§ 100. Närvaro:  

Alla närvarande utom Mats Falkeman, fastnade i arbetet. Maria går upp som ordinarie och 

sekreterare. Mats ansluter till mötet 20:37. 

§ 101. Förslag till dagordning.  

Den föreslagna dagordningen godkändes. 

§ 102. Val av protokollsjusterare: 

Valdes: Gerd justerar dagens protokoll. 

§ 103. Föregående protokoll. 

 Ann läser igenom det. Protokollet skickas ut till övriga i styrelsen. 

§ 104. Inkommande skrivelser:  

63, angående Stora Sthlm, deltagande med monter. 

64, angående arvode utländska domare, beskattning 

65, Ansökan AK, Sk Högland 



 
 
66, WUSV 

67, Peter Schorling, aspirant, klar med tjänstgöringar och godkänd. 

68, SBK, UG bruks, FK, även till bruksprov kommittén, FK till utbildnings kommittén. 

69, Mental kommittén, förslag. Åter remitteras till mental, utställnings o utbildnings 

kommittéerna. Återkom med färdigt förslag till beslut. 

70, MH utförande anvisningar, gäller fr.o.m. 2020 01 01. 

71, WUSV, info. Spåransvarig. Vidare till bruksprov kommittén. 

72, WUSV, info. Ordförande hanterar informationen om FCI. 

73, Agria breeders profile, 2011-2016. Ta upp förutom HD/ED andra hälsoproblem på 

kommitté konferens. 

74, Avstängning, upphävande. 

§ 105. Utgående skrivelser: 

10, utställnings kommittén. CS har fattat beslut redan. 

11, utställning Hagatorp. 

§ 106. Bordlagda ärenden:  

Inget ärende finns bordlagt. 

§ 107. RAS:  

Behöver färdigställa ett förslag till början av augusti. Gerd kontaktar Göran Wessman 

angående hälsoperspektivet.  

§ 108. SSM utställning Vårgårda:  

Enligt rapport via Stefan från Daniel Strandberg flyter det på. Det mesta är redan fakturerat 

och klart. 

§ 109. Representation WUSV:  

Stefan tillfrågar Peter Schorling. 

§ 110. Remiss distriktsindelning.  

Har skickats ut via tidningen. Måste ut till Sd och Sk och hemsida.  

§ 111. Förslag indrivningar av fordringar: 

Kronofogdemyndigheten vill ha komplettering. Ann och Maggan fixar det. 



 
 
§ 112. Rapporter: 

a) Ordförande. Stefan. Rullar på bra. Varit på möte med Agria. Schäfermärket- Lövsättra 

enda klubben som anordnar kursen. Höjning av premie vid meritering SSM (in off) 

diskuterades. 

b) Vice ordförande. Gerd. Jobbar med RAS dokumentet. Funderat över 

dokumentationen av schäferhunden över lag, det bör finnas mer än leder att 

dokumentera och hur gör vi det? 

c) Sekreterare. Mats ej med på mötet. 20:37 ansluter Mats till mötet, han fastnade på 

arbetet. 

d) Kassör. Ann. Halvårsrapporter utskickade. Gamla fordringar kvar, ej skickade till 

kronofogden än. Fr Sörmland, 3 år gamla, stryks. Även de andra två kommer att 

strykas. 

e) Ledamot/ Sd. Gunnar. Kommittéerna, har inte inkommit något.  

f) Suppleanter. Lars-Göran/ Maria. Maria, fått utförandeanvisningar, förslag från Reino 

som redigerats. Lars-Göran, poängterar vikten av fler hälsoperspektiv förutom HD/ED. 

g) Kansli. Maggan. Rullar på.  

h) Hemsida. Stefan har inte pratat med Jeanette. Faktura på delbetalning har inkommit 

enligt Ann. 

§ 113. Övriga frågor: 

a) Rasklubbs SSM 2020. Maggan. Rasklubbarna inom SBK försöker få ihop ett SSM. 

Det kommer nog mer info framöver. 

b) Nästa möten. Organisations konferens 19-20/10 Örebro City(prel.), styrelsemöte 

31/8 Kungälv, Årsmöte 2020, Örebro (prel.) 

§ 114. Nästa möte: 

Vi träffas 31 augusti i Kungälv. 

§ 115. Avslutning: 

Stefan tackar de närvarande för kvällens möte och avslutar mötet ca 21,10. 

 

 

Maria Enryd   Stefan Dahlgren 
Sekreterare   Ordförande 

 

 

Ann Movitz 
Justerare 


